
Styrelsemöte 2013-06-04
Sjöglimtens sammfällighetsförening

Plats: Johan Cederberg, Spenatvägen 4

Deltagare
Johan Cederberg, ordförande. Rikard Selim Kassör, Lisa Erwing Sekreterare. 
Niklas Österström Ledamot, Sara Mattsson Ledamot, Linda Pergelius Thorbjörnson Suppleant, 
Veronika Norén Suppleant

Agenda
1. Kommunikation
2. Skötsel av allmänna ytor
3. Yttrande ang. detaljplanen
4. Asfaltsfrågan
5. Belysning
6. Mailadresser till styrelsen
7. Arbetsformer i styrelsen
8. Trivselaktivitet& arbetsdag
9. Dammen
10. Stranden
11. Medlemsavgifter
12. Firmatecknande
13. Övriga frågor
14. Nästa möte

1. Kommunikation
Johan har registrerat en hemsida till samfälligheten: www.sjoglimten.info där all information om 
samfälligheten stadgar och protokoll etc ska finnas. När ny information publicerats på hemsidan bör 
en blänkare på Facebook-gruppen även läggas upp (Lisa ansvarar).Fina bilder till hemsidan efterlyses 
kontinuerligt då tanken är att hålla hemsidan levande med nya foton från vår omgivning.

Johan planerar ett utskick med information om hemsidan, nya styrelsen etc och i samband med 
detta ska även önskemål om att få in medlemmernas epost-adresser skickas med.Lisa lägger upp en 
blänkare på Facebook i samband med utskicket till medlemmar ang. önskemål om epost-adresser.

Linda kollar om Stefan kan ordna en logotyp till Samfälligheten.

2. Skötsel av allmänna ytor



Anbud för skötsel av samfällighetens allmänna ytorhar inkommit från en firma. Det finns även 
ett förslag på att någon i samfälligheten kan ta på sig att sköta ytorna. Frågor kring ansvar, 
anställningsformer etc. diskuterades. Styrelsen tycker det är trevligt och positivt att kunna erbjuda 
ungdomar arbete men behöver undersöka försäkringsfrågor, f-skattsmöjligheter etc vilket Johan 
undersöker vidare. 

Styrelsen beslutade att ytterligare en offert från extern firma ska tas in. Niklas tar kontakt med en 
firma för offert samt kollar att det företag som redan lämnat offert har fått rätt information om 
ytorna, dvs ser över detaljplanen. 

Rikard kollar med David hur skötseln av allmänna ytor har budgeterats. 

3. Yttrande ang. detaljplanen
Tekniska verken har kommit in med yttrande på detaljplaneändringarna. Dels saknas en vändplan 
på Pepparrotsvägen och dels är en mur på samma gataplacerad för långt ut. Johan undersöker med 
kommunen om detaljerna kring yttrandena.  

Kommunen har för avsikt att fatta beslut om detaljplanenändringen under september så dessa 
yttranden kommer med största sannolikhet inte påverka asfaltstidplanen.

4. Asfaltsfrågan
Inbetalning av asfaltsavgiften ska vara inne till 31/8 men på kallelsen till årsmötet anges 30/6. 
Information om ändrad betalning ska gå ut till medlemmarna. Johan ansvarar för detta i samband 
med utskick till medlemmarna (se 1 Kommunikation).

Information från asfaltsgruppen ska publiceras på hemsidan och Johan ber Ulrika 
(kommunikationsansvarig i asfaltsgruppen) lägga upp information. 

5. Belysning
Beslut att låta avtalet gällande belysning löpa på i 6 månader till (och nu fokusera på asfaltsfrågan) 
och ta upp frågan i höst igen. 

En fråga kom upp om en extrastämma i december behövs för att fatta beslut i belysningsfrågan? 

6. Mailadresser till styrelsen
Johan skapar upp epost-kontotordforande.sjoglimten@gmail.com och även Rikard: 
kassor.sjoglimten@gmail.com. Dessa adresser kan vidarebefordras till privata e-postadresser men 
även lämnas vidare när nya personer tar över styrelseposter.  

7. Arbetsformer i styrselsen
Inriktningen ska vara att större frågor och önskemål ska drivas av föreningens medlemmar (ej 
styrelsen) som projekt i mindre grupper och rapporteras till styrelsen. 



Kontakt med styrelsen sker genom mail info@sjoglimten.info eller via formulär på hemsidan för att 
få synpunkter och önskemål dokumenterade. 

Publiceringar i facebook-gruppen från styrelsen sker endast genom hänvisningar till hemsidan. 

8. Trivselaktivitet& arbetsdag
Anordnande av en trivselaktivitet diskuterades i syfte att lära känna varandra bättre i samfälligheten. 
Sara äger frågan kring planering av trivselaktivitetoch tar bl.a. kontakt med kommunen och kollar 
om vi kan få nyttja Förskolan Sjöglimtens ytor. Linda bistår i planeringsfrågan. Förslag på datum för 
trivselaktivitet: 24/8 (samma helg som Ekängen Triathlon).

Beslut att en arbetsdag i höst ersätts med trivselaktiviteten. 

9. Dammen
Veronika undersöker med kommunen gällande vilka regler som gäller för dammen. 

10. Stranden
En fråga om strandremsan nedanför Salladsvägen kan tillhöra samfälligheten diskuterades. Johan 
undersöker med samhällsbyggnadskontoret hur det ser ut. Om frågan blir större tar Lindalångsiktigt 
över frågan. 

11. Medlemsavgifter
2595,20 ska betalas av GA12 till den 31/8. Information om detta ska upp på hemsidan.  

316,74 ska betalas av GA13 till den 31/8. 

12. Firmatecknande
Johan och Rikard ska tas över som firmatecknande och ser till att formalian kring detta reds ut.

13. Övriga frågor
Kalendarium för kommande styrelsemöten ska publiceras på hemsidan. 

Visioner för styrelsen diskuterades kort: Smidig kommunikation till medlemmarna, engagemang och 
delaktighet hos alla medlemmar, strandfrågan.

14. Nästa styrelsemöte
Onsdag 21/8 kl 20.00.

Sammanfattning beslut
Avtalet gällande belysning får löpa på i 6 månader till och frågan tas upp i höst igen. 



Beslut att arbetsdag i höst ersätts med trivselaktiviteten. 

Vid protokollet Justeras

Lisa Erwing, sekreterare Johan Cederberg, ordförande


